
Zápisnica z 6. Zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Klin, 
konaného dňa 03. Októbra 2019 

 

Prítomní:  Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Pavol Večerek, 
   Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Dávid Mišek, Dominik Tomaštík 

Neprítomní:  Ľudovít Svetlošák, Dušan Gonšenica 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Svetláková, Mgr. Monika Huráková, Ing. Katarína 
Košútová – zamestnankyne obce, Mgr. Alexandra Jaňáková – riaditeľka 
ZŠ s MŠ 

Verejnosť: - 

 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva obce Klin (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce, Karol 
Revaj (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle §13 
ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov. 

Ospravedlnení poslanci: 2 

Neospravedlnení: 0 

Starosta konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomných 7 z 9 poslancov a OZ je spôsobilé sa 
právoplatne uznášať.  

 

K bodu 1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil poslancom návrh programu na rokovanie nasledovne:  

Otvorenie zasadnutia 
1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá starosta obce) 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá starosta obce) 
3. Rozpočtové opatrenia (predkladá Mgr. Svetláková) 
4. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov za pobyt v materskej 

škole a školských zariadeniach zriadených obcou Klin (predkladá Mgr. Svetláková) 
5. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 18/2014 o označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev 

a číslovaní stavieb na území obce Klin (predkladá Ing. Košútová) 
6. Informácie a rôzne  
7. Diskusia 
8. Uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie) 

Záver zasadania OZ 

Starosta vyzval prítomných poslancov, aby predniesli svoje návrhy, resp. pripomienky 
k predloženému programu. Starosta dal hlasovať za uvedený návrh programu.  



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Program rokovania bol schválený. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil návrh na zloženie overovateľov zápisnice, návrhovej komisie a poveril 
písaním zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľka: Mgr. Monika Huráková, pracovníčka obce 

Overovatelia zápisnice: Ing. Peter Jendroľ a Viliam Bahleda 

Návrhovú komisiu v zložení: Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková a Dominik Tomaštík. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu 3. Rozpočtové opatrenie (predkladá Mgr. Svetláková) 

A)  Zamestnankyňa Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom rozpočtové 
opatrenie č. 8 zo dňa 03.10.2019. 

Rozpočtové opatrenie  č. 8 - OZ zo dňa 03.10.2019 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úpravou rozpočtových prostriedkov nasledovne : 
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2019   

Druh príjmu Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 2 256 980,00 2 548 319,00 2 630 351,00 82 032,00 
PRÍJMY OBEC 2 115 138,00 2 415 722,00 2 497 026,00 81 304,00 
BEŽNÉ príjmy 1 747 138,00 1 885 372,00 1 897 826,00 12 454,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 368 000,00  382 010,00 426 860,00 44 850,00 
Finančné operácie 0,00 148 340,00 172 340,00 24 000,00 
FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 141 842,00 132 597,00 133 325,00 728,00 
BEŽNÉ príjmy 123 547,00 124 621,00 125 349,00 728,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 18 295,00 7 976,00 7 976,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2019   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 422 022,00 2 457 859,00 35 837,00 
VÝDAVKY OBEC 958 569,00 1 156 035,00 1 191 148,00 35 113,00 
BEŽNÉ výdavky 478 369,00 555 779,00 567 334,00 11 555,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 232 256,00 255 814,00 23 558,00 
Finančné operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 1 174 096,00 1 265 987,00 1 266 711,00 724,00 
BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 251 526,00 1 252 250,00 724,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  14 461,00 14 461,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV   

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 



1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 612 385,00 643 037,00 646 273,00 3 236,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 207 385,00 218 212,00 220 547,00 2 335,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 37 000,00 56 825,00 57 726,00 901,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 9 138,00 11 403,00 12 003,00 600,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 9 138,00 11 403,00 12 003,00 600,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 65 844,00 89 525,00 89 681,00 156,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 65 844,00 89 525,00 89 681,00 156,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 200 805,00 315 663,00 346 723,00 31 060,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 128 805,00 143 432,00 151 835,00 8 403,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 72 000,00 172 231,00 194 888,00 22 657,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 7 860,00 11 460,00 11 460,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 4 660,00 8 260,00 8 260,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 3 200,00 3 200,00 3 200,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 25 050,00 27 092,00 27 092,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 25 050,00 27 092,00 27 092,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 37 487,00 57 855,00 57 916,00 61,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 37 487,00 57 855,00 57 916,00 61,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 958 569,00 1 156 035,00 1 191 148,00 35 113,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 478 369,00 555 779,00 567 334,00 11 555,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 232 256,00 255 814,00 23 558,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 1 174 096,00 1 265 987,00 1 266 711,00 724,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 251 526,00 1 252 250,00 724,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 14 461,00 14 461,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 1 174 096,00 1 265 987,00 1 266 711,00 724,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 251 526,00 1 252 250,00 724,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 14 461,00 14 461,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 422 022,00 2 457 859,00 35 837,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 652 465,00 1 807 305,00 1 819 584,00 12 279,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 246 717,00 270 275,00 23 558,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin. operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 

VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 124 315,00 126 297,00 172 492,00 46 195,00 
BEŽNÝ ROZPOČET     203 591,00   
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET     156 585,00   
FINANĆNÉ OPERÁCIE     -187 684,00   

   172 492,00  
Výdavky upravené na mzdy pre opatrovateľku, na výdavky za VO, na dopravné značky. 
Úprava bežných aj kapitálových výdavkov, ktoré sú určené ešte na strechu MŠ, bola doložená 
tepelná izolácia aj latovanie. Starosta informoval, že sa snažíme riešiť aj ulicu Plátennícku, 
kde by sa stiahla ornica, a vysypalo by sa hrubým a drobným makadamom po celej šírke nech 
sa to postupne zhutňuje. Ďalej bude potrebné navýšenie prostriedkov na ulicu pri J. 
Matejíčkovej, lebo sa ulica rozšírila a musela sa vysypať ešte vrstva navyše, lebo je tam 
vyvierajúca voda. V príjmoch bolo navýšenie z preplateného grantu za záchranné práce – 
snehová kalamita.   

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili RO č. 8.  



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Rozpočtové opatrenie bolo schválené. 

Ďalej požiadal poslancov aby schválili navýšenie čerpania RF vo výške 24 000,- Eur na 
terénnu úpravu ulice Plátenníckej a zároveň ulice pri J. Matejíčkovej.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Čerpanie RF bolo schválené.  

 

K bodu 4. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov za pobyt 
v materskej škole a školských zariadeniach zriadených obcou Klin (predkladá Mgr. 
Svetláková) 

Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/2019. 
Zmena sa uskutočnila na základe žiadostí rodičov detí navštevujúcich MŠ Klin a riaditeľky 
ZŠ s MŠ Klin, ktorí žiadali a navrhovali zníženie poplatku za pobyt dieťaťa v MŠ. Poplatok 
sa mení zo súčasných 20,- Eur na 15,- Eur.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2019. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Dodatok č. 1 bol schválený. 

 

K bodu 5. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 18/2014 o označovaní ulíc a iných verejných 
priestranstiev a číslovaní stavieb na území obce Klin (predkladá Ing. Košútová) 

Pracovníčka Katarína Košútová predniesla poslancom návrh dodatku č. 1 k VZN č. 18/2014 
o označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev a číslovaní stavieb na území obce Klin. Na 
základe toho, že sa nám v obci rozrastá výstavba nových rodinných domov, vznikla nutnosť 
vytvoriť nové názvy vzniknutých ulíc. Vytvorená názvoslovná komisia navrhla názvy ulíc, 
ktoré boli zverejnené na internetovej stránke obce a úradnej tabuli, aby každý občan mal 
možnosť sa vyjadriť k označovaniu a pomenovaniu ulíc alebo podať svoj návrh do 30.9.2019, 
elektronicky na adresu obecklin@klin.sk, alebo osobne na Obecnom úrade alebo 
prerokovaním v komisií. K názvom ulíc neboli doručené žiadne pripomienky.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili Dodatok č. 1 k VZN č. 18/2014. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Dodatok č. 1 bol schválený. 

 



K bodu 6. Informácie a rôzne 

A) Starosta obce predniesol prítomným poslancom žiadosť riaditeľky ZŠ s MŠ Klin 
o odpredaj motorového vozidla RENAULT KANGOO, EVČ NO343AR a následne vyradenie 
z evidencie majetku. P. Svetláková doplnila, že predaj musí byť v súlade so zásadami 
hospodárenia s majetkom obce Klin. P. Bahleda sa pýtal, že či ho už nevyužijú, pretože sa 
hovorilo, že sa bude používať, kým bude platná STK. P. riaditeľka povedala, že už využívajú 
to nové a dávať ďalšie peniaze do opráv je nerentabilné.   
Starosta požiadal prítomných poslancov, aby žiadosť schválili.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená. 

B) Ďalej predniesol návrh na vypracovanie projektu „Detské ihrisko Klin“ a podanie 
žiadosti o dotáciu so spoluúčasťou financovania obce Klin a MAS Biela Orava. Ihrisko by sa 
urobilo napravo od KD. Zväčšilo by sa parkovisko pri OcÚ a okolo ihriska by sa potom 
dorobilo oplotenie. Dostali sme už aj ponuku, čo všetko by sa na ňom urobilo. Z MAS Biela 
Orava máme vyčlenené prostriedky vo výške cca 32 000,- Eur, ak projekt prejde.   
Starosta požiadal prítomných poslancov, aby schválili vypracovanie projektu a podanie 
žiadosti o dotáciu.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Požiadavka bola schválená. 

C) Žiadosť Bystríka Baculáka ml. o dobudovanie verejného osvetlenia na ulici Chotárnej 
a na prejazd na ul. Zápotočnú. Sú tam novovybudované rodinné domy, v ktorých sa už býva, 
alebo sú tesne pred dokončením. Preto je potrebné doplniť verejné osvetlenie, aby sa tam dalo 
prechádzať aj pešo nielen na autách. Starosta povedal, že už dal vypracovať aj projekt na 
verejné osvetlenie, tento rok sa realizovalo na ulici Západnej a tento úsek by sa mohol aj 
začiatkom budúceho roka.   
Starosta požiadal prítomných poslancov, aby žiadosť vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola vzatá na vedomie. 

D) Ďalšia je sťažnosť a zároveň žiadosť o prešetrenie Moniky Kubalovej na porušovanie 
občianskeho spolunažívania. Sťažnosť podáva na Františka Blaškoviča a Antóniu Zábeľovú, 
že si urobili nelegálne prechod cez jej pozemok s výjazdom na hlavnú cestu.  
Starosta navrhol vziať túto žiadosť na vedomie a preriešiť tento podnet v komisii pre verejný 
poriadok a životné prostredie. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Sťažnosť bola vzatá na vedomie. 

OZ ukladá komisii pre verejný poriadok a životné prostredie riešiť sťažnosť Moniky 
Kubalovej na uvedenom pozemku. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 



K bodu 7. Diskusia 

1) Starosta informoval poslancov OZ, že riešime zmenu dodávateľa elektrickej energie, 
pretože firma BCF v rámci zmeny majiteľa vypovedala zmluvy všetkým malým odberateľom 
a veľkým ako sme aj my dala ponuku s novými podmienkami, ktoré sa nám nezdajú veľmi 
výhodné. Urobíme prieskum trhu, ale zatiaľ z toho najlepšie vychádza SSE, pretože aj pri 
riešení verejného osvetlenia sú ústretoví.  

2) Starosta informoval, že vznikol ďalší problém s odpadom. Tentoraz so separovaným. 
Už sa bude vykupovať iba plast a papier. Riešili to na ZMOBE. Platí sa veľký nájom družstvu 
v Breze za priestory, v ktorých sa zbiera a separuje odpad a aj za halu v Kline. Je to 5 000,- 
Eur/mesačne. Dohodli sa, že vypovedajú zmluvu s družstvom a postavila by sa hala pod 
Klinom. Obce by prispeli po 4,- Eur na obyvateľa. Založia akciovú spoločnosť s účasťou obcí 
a mesta. Bol návrh zobrať aj úver, ale s tým sa nesúhlasilo.  

3) Starosta sa pýtal riaditeľky ako je to s vydávanými obedami, koľko obedov sa vydáva 
v ŠJ. Riaditeľka odpovedala, že je to komplikovanejšie, ale že to zvládajú zatiaľ. K 16.9. sa 
vydávalo 194 desiat, 387 obedov a 100 olovrantov. Varí sa v hornej aj dolnej MŠ.  

4) Riaditeľka ZŠ s MŠ Klin by chcela pripomenúť podujatie pri príležitosti výročia 
narodenia Skyčákovcov, ktoré sa bude konať 23.10 v KD. Poprosila by vyhlásiť aj 
v miestnom rozhlase, aby prišlo, čo najviac ľudí.  

5) P. Luka by chcel nadviazať na žiadosť Ľudovíta Svetlošáka o prejednanie stavby 
oporného múru na prechodnej ulici Hlavnej s prístupom na Kunovu ulicu staviteľa Martina 
Laššáka s manželkou. Bolo vyžiadané stavebné povolenie p. Laššáka a je tam uvedená nejaká 
poznámka. Žiada aby bolo jeho stavebné povolenie a aj uvedená stavba prešetrená štátnym 
stavebným dozorom, aby sa táto poznámka prešetrila, či sa tým nedá zabezpečiť prechod 
v dostatočnej šírke.  
OZ ukladá komisii pre výstavbu, územné plánovanie a pôdohospodárstvo spracovať 
dokumentáciu a požiadať o vyjadrenie ŠSD vo veci podanej sťažnosti Ľudovíta Svetlošáka.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Viliam Bahleda, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 7 poslancov 
OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu 8. Návrh na uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie)  

Členka návrhovej komisie Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková prečítala znenie uznesení zo 
zasadania OZ. Keďže za každý bod sa hlasovalo jednotlivo, hlasovanie za celok nie je 
potrebné. Návrh uznesenia bol prijatý. 

 
Záver zasadania OZ 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za účasť a rokovanie 
OZ ukončil.  

 

 

         Karol Revaj 
         starosta obce 



 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Peter Jendroľ  

 

 Viliam Bahleda 

 

 

Zapísala: Mgr. Monika Huráková 


